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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2021. szeptember 21-én 14:00 órakor a HUNGUEST Hotel 

Forrásban a 67. Vándorgyűlés nulladik napján megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, 

Markovics Zsolt, Dr. Székely Csaba, Dr. Vokony István,  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 

meghívottak közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy 

Gábor, Kovács László, Nagy János, Rejtő János, Orlay Imre, Táczi István, Tóth József, 

Rubint Dezső tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint Tilesch Péter, Kovács 

András Zoltán, Beckert Péter állandó meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

Kimentette magát: Dési Albert, Haddad Richárd 

 

Gelencsér Lajos megnyitotta az ülést, köszöntötte a jelenlévő tagokat, kiemelte, hogy 

2020.02.25. óta először sikerült személyes jelenléttel egyesületi Elnökségi ülést tartani 

és mennyire hiányzott a személyes találkozás lehetősége.  

 

Napirend előtt Tilesch Péter bemutatta az új irodai asszisztenst, Schwarcz Barbarát, aki 

a gyermeket váró Bende- Zupkó Nikolettet váltja az irodai asszisztens pozíciójában.  

 

Első napirendi pontként Veisz Imre helyzetjelentést adott a 2021. évi központi 

egyesületi rendezvények helyzetéről: 

• a 67. VGY előkészületei rendben lezajlottak. Rekordszámú 898 résztvevő 

regisztrált, 29 kiállító, 10 szponzor és az MVM, mint főszponzor részvételével 

indul másnap a rendezvény. A VGY csak érvényes oltási igazolvánnyal 

látogatható; 

• a „Mi a pálya?” fesztivál első, budapesti állomása rendben lezajlott az E.ON. 

főtámogatói szerepvállalásával. A debreceni állomás tekintetében az OPUS 

TITÁSZ és az OPUS TIGÁZ vállalták a főszponzori szerepet, szegedi állomás 
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tekintetében pedig az MVM DÉMÁSZ Áramhálózati Kft.. Miskolc esetében viszont 

még nincsen főtámogató. Az Elnökség kérte Tóth József közbenjárását az MVM-

nél, hogy ez megoldódjon; 

•  az Infoshow rendezvénysorozat előkészítése rendben zajlik, csak bízni lehet 

abban, hogy a megvalósulást módosuló járványügyi intézkedések nem 

akadályozzák; 

• a VIF tekintetében a szállodával kötött szerződésben szereplő kötbérmentes 

határidő már lejárt. Amennyiben a Szerződésben meghatározott kötbérmentes 

lemondási határidő és a Rendezvény időpontja között olyan hatósági intézkedés 

– különösen: a koronavírus (COVID-19) járvány miatti korlátozás – kerül 

bevezetésre, amely ellehetetleníti vagy súlyosan megnehezíti a Rendezvény 

eredeti tervek szerinti megtartását, azt a Szálloda a Partnernek fel nem róható 

körülménynek (lemondási oknak) tekinti és fogadja el, és ilyen esetben nem 

érvényesít kötbért a Partnerrel szemben. Az előkészületek rendben zajlanak. 

 

Második napirendi pontként Kiss Zsuzsanna beszámolt a 2021. első félévi gazdasági 

adatokról és a 2022. évi pénzügyi tervezés elindításáról. Miután sok tétel esetében a 

bevétel és a kiadás időben nagyon eltolódik, ezért az első félévi gazdasági adatokból 

messzemenő következtetések nem vonhatók le. Az viszont elmondható, hogy a nagy 

pártóló jogi tagok esetében sikerült komoly tagdíjemelést elérni (összesen 14 MFt) és a 

VGY sikeres megrendezése nyomán az egyesület pénzügyi helyzete 2021-ben a korábbi 

évek pozitív eredményű pályájára vissza fog állni. Az alábbi kérdésköröket tekintette 

továbbá át az Elnökség: 

• sok MEE Szervezet pénzügyi/gazdasági adatszolgáltatása változatlanul késve, 

csak többszöri kérésre (e-mailek, telefon) érkezik be a központba jelentős terhet 

róva a gazdasági részlegnek; 

• az Áramkapocs szerelői kintlévőség kérdésköre változatlanul nincs megoldva, 

lépéseket fog az iroda tenni ennek rendezésére, egyeztet az érintett 

áramszolgáltatókkal. Össze kell hasonlítani az Áramkapocs és a MEE VET 

regisztrált szerelői adatbázisát; 

• a COBRA rendszer hibáit javítani kell, ennek első lépése egy COBRA szakértővel 

végigmenni a problémás tételeken; 
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• célszerű volna megvizsgálni a MEE informatikai rendszereit (TAR, COBRA, 

képzés, Áramkapocs, regisztrált szerelői rendszer) és elgondolkozni egy 

egységes rendszer felállításáról hosszú távon. 

 

Harmadik napirendi pontként Veisz Imre felvezetésében a 2021. évi OET 

megtartásáról tanácskozott az Elnökség. A helyszín szerződése kötbérmentes lemondási 

dátuma 2021. október 17. Az első döntés az, hogy az iroda próbáljon kedvezőbb 

kötbérmentes lemondási határidőt elérni –ideális esetben november 4-et-, hogy a döntést 

csak a következő 2021. november 2-én esedékes Elnökségi ülésen kelljen meghozni. 

Addigra a járvány alakulását és a szabályok esetleges módosulását is jobban lehet látni. 

Felmerült az is, hogy amennyiben a helyszín nem járul ehhez hozzá, akkor az OET-et 

egy héttel toljuk el november 26/27-re.  A továbbiakban az OET témáival kapcsolatban 

hangzottak el javaslatok: 

• miután másfél éve alig vannak személyes találkozások, ezért a csapatépítés jelleg 

legyen kidomborítva; 

• legyen szó a 2022. évi tisztújításról; 

• az áramszolgáltatók tulajdonosváltása a tagok pozíciójának megszűnését, 

változását is jelentette. A helyi szervezeteket ez hogyan érintette? 

• mire büszkék a szervezetek az elmúlt 2 év tekintetében? 

• a szakosztályok, szervezetek együttműködését hogyan lehetne javítani? 

• az online és médiatartalmak készítésének tapasztalatait megosztani; 

• a tavaszi Elnökségi üléseken vállalt feladatokról beszámolók. 

 

Negyedik napirendi pontként Székely Csaba ismertette a Díjszabályzat módosítása 

kapcsán az Elnökség részére megküldött kérdőívre érkezett válaszokat. A kérdés az volt, 

hogy az Elnökség tagjai közül kiket ne lehessen jelölni és milyen egyesületi díjra. 

Az Elnökség a  

• 30/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (6 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak egyhangú 

döntésével elfogadta, hogy a Díjszabályzat úgy legyen módosítva, hogy a 

választott Elnökségi tagok (7 fő) és a választott FB és Etikai Bizottság elnökök 

Elektrotechnikai Nagydíjban, Zipernowsky díjban, Déri díjban, Bláthy díjban, 
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Kandó díjban, MEE Életpálya-elismerésben ne részesülhessenek, arra ne 

lehessen őket jelölni. 

• 31/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai 5 igen, 1 tartózkodás 

döntésével és az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 

jelenlevő tagjainak egyhangú döntésével elfogadta, hogy az Elnökség tagjai és az 

Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete tagjai Nívó díjban, 

Csáki díjban, Liska díjban, Straub díjban, Urbanek díjban, Verebély díjban 

részesülhessenek és arra őket jelölni lehessen. 

  

Ötödik napirendi pontként Madarász György beszámolt a VGKBSz 2021-es 

tevékenyégéről és felvázolta a jövőbeni terveiket. 

 

Hatodik napirendi pontként Tilesch Péter ismertette a tagnyilvántartó rendszer alapján 

2021.09.20. kelttel készített statisztikát, mely tartalmazza a tagdíjfizetések helyzetét, 

valamint az új belépő tagok listáját. A tagnyilvántartó rendszerben a Békéscsabai 

Szervezet 6 tagja „kizárt” státuszban szerepel.  

• 32/2021 számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (6 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak egyhangú 

döntésével elfogadta az új belépők névsorát, egyben döntött arról, hogy a 

2021.07.10. Küldöttgyűlésen módosított és hatályos Alapszabály vonatkozó 

rendelkezéseit figyelembe véve az új SZMSZ hatályba lépése után kerüljön sor a 

Békéscsabai Szervezet által „kizárt”  státuszban szereplő tagjai helyzetének 

jogszerű rendezésére. Az Elnökség felkérte a Szervezési Bizottságot a szükséges 

előterjesztések elkészítésére. 

 

Hetedik napirendi pontként Gelencsér Lajos tájékoztatta az Elnökséget, hogy a 

Kommunikációs és Marketing Bizottság elnöke Haddad Richárd magánügyekre 

hivatkozva 2021.07.07-ével lemondott az Egyesületben betöltött tisztségeiről. Miután 

Küldöttgyűlés által választott tisztségviselőről van szó javasolta, hogy az Elnökség kérjen 

fel/bízzon meg a következő Küldöttgyűlésig valakit a Kommunikációs és Marketing 

Bizottság vezetésére ügyvivő jelleggel. Eddig Németh Bálintjelezte érdeklődését, és 

küldte el írásban terveit. Miután az előző Küldöttgyűlésen Kovácsné Jáni Katalin is 
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pályázott a Kommunikációs és Marketing Bizottság vezetésére az Elnökség felkérte 

Veisz Imrét, hogy vegye fel vele a kapcsolatot és amennyiben vállalná a feladatot egy 

rövid írásos anyagot készítsen a kapcsolatos elképzeléseiről. A következő Elnökségi 

ülésre a javasolt jelölte(ke)t hívjuk meg. 

 

Nyolcadik napirendi pontként Veisz Imre ismertette, hogy a Pécsi Törvényszék 

végzésben felszólította az Elektrotechnika Nagyjai Alapítvány Kuratóriumát egyes régóta 

húzódó adminisztratív hiányosságok pótlására. 

Az Elektrotechnika Nagyjai Alapítvány a MEE pécsi szervezetének alapítványa, melynél 

az Alapítói jogokat a Magyar Elektrotechnikai Egyesület gyakorolja. Az alapítvány az 

utóbbi években már nem működött érdemben, bár az adó 1%-ából még az idei évben is 

érkezett felajánlás. A Kuratórium összetételében történt változások 2014. óta nincsenek 

a Bírósági nyilvántartásba bejelentve. Felmerült az alapítvány megszüntetése is. 

Az Alapítvány jogszabályoknak megfelelő működésének helyreállításához az alábbi 

teendők vannak, melyek koordinálására az Elnökség felkéri a Titkárságot: 

- A bírósági névjegyzékben jelenleg bejegyzett kuratóriumi elnök, Bobula András 

közreműködésével az Alapítvány részére „Cégkaput” kell nyitni. 

- Az 1991-ben elfogadott Alapító Okiratot aktualizálni kell, hogy megfeleljen a jelenlegi 

jogszabályoknak.  

- A frissített Alapítói Okiratot és a Kuratórium összetételét a MEE-nek, mint az alapítói jogok 

gyakorlójának be kell jelentenie a Törvényszéknek. 

- A bejegyzett Kuratóriumnak a hiányzó éves jelentéseket fel kell töltenie a bírósági 

rendszerbe. 

Miután ezek megtörténtek, a Kuratóriumnak kell döntenie az Alapítvány további 

működéséről.  

Az Elnökség a következő Elnökségi ülésre írásos tájékoztatást kér a fejleményekkel 

kapcsolatban. 

 

Kilencedik napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatta az Elnökséget arról az örömteli 

hírről, hogy a 2022. évi 68. Vándorgyűlés főtámogatójának sikerült az OPUSZ TITÁSZ 

Áramhálózati  Zrt.-t megnyernünk, akitől erről írásos visszaigazolást is kaptunk. 
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Tizedik napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatást adott a Küldöttgyűlés 

határozataiból adódó feladatok végrehajtásáról. A módosított Alapszabály a 

cégbíróságra jóváhagyásra beadásra került. Az egyesületi SZMSZ és egyéb kapcsolódó 

módosítást igénylő szabályzatok előkészítése folyamatban van, de ezeket csak a 

cégbírósági határozat nyomán terjesztji be a Szervezési Bizottság az Elnökség részére 

jóváhagyásra.  

 

Tizennegyedik napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatást adott a MEE részvételéről 

a „Budapest - Nappal hajtva” programban. Kérte a Szakosztályok, Társaságok szakértői 

részvételét. Kovács László jelezte, hogy a MEE VET szívesen részt vesz a mérőhely 

kialakítási gondok és földelési problémák témákkal kapcsolatban. Vokony István pedig a 

Szakmai és Tudományos Bizottság részvételét jelezte. 

 

Az Egyebek napirendi pontban: 

• Veisz Imre tájékoztatást adott a MEE Különdíja az „ELEKTROTECHNIKA 

Különdíj” parlamenti átadásáról „Érték és Minőségi Díj” rendezvényen. A díjat a 

KRL Kontrol Kft. „Villamos hálózatok energiaminőségi vizsgálata” pályázatáért 

kapta; 

• Rubint Dezső tájékoztatta az Elnökséget arról, hogy az Elnökség 29/2021 számú 

határozatával összhangban a MEE Debreceni Szervezet oktatásért felelős feladatára 

Tőke Editettel a Szervezet a szerződést megkötötte; 

• Kovács László tájékoztatást adott a MEE VET GINOP projektének eredményes 

lezárásáról. A villanyszerelői képzéses kompetencia teszt felmérésen 200 villanyszerelő 

vett részt. Eredménye tömören összegezve az, hogy rájuk szabott módszerekkel kell a 

villanyszerelőket oktatni. A fogyasztásmérő helyek tipizálási projektje befejeződött, 

október 15-től már csak az újakat lehet felszerelni. A MEE VET október 5-én a DSO 

kollégáknak erről szimpóziumot tart. 

• Nagy János beszámolt arról, hogy a MEE VTT sikeresen fizikai jelenléttel megtartotta az 

éves Küldöttgyűlését és Díjakat adtak át, közte a Sziráki Zoltán Díjat. A MEE VTT honlapja 

is megújult. 

• Orlay Imre tájékoztatta az Elnökséget a 2022. évi MEE Küldöttgyűlés Jelölőbizottsága 

tevékenységéről. Fel kell kérni a MEE Szervetek Vezetőin keresztül, Hírfolyamban, 

Hírlevélben a Tagságot arra, hogy jelöljenek! 
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• Danyek Miklós javasolta a MEE Szakmai estekről szóló videók mielőbbi publikálását. 

Ehhez azokat szakszerűen vágni, szerkeszteni kell, ami jelentős költséggel járhat. Meg 

kell próbálni a Schönherz Kollégium stúdiójának csapatát bevonni, több helyről ajánlatot 

kérni. 

 

Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt és sikeres Vándorgyűlést kívánva lezárta 

az ülést. 

2021. szeptember 21. 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök 

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


